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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008-09-25 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  M A T S  S V E N S S O N  
V I C E  O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M  

L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  S O F I A  G U N N A R S S O N  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  H Å K A N  C A R L S S O N  

L E D A M O T  F O C  J O N N Y  K A R L S S O N  
 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

 Representant från FARM saknades under hela mötet. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 har inte gjort något speciellt under den gångna veckan. 

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har utvärderat nollningen. De funderar över om de även i fortsättningen ska arrangera 

Nollrocken. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK har planerat aspning. De har också fått utvärderingar från MK som de ska dela ut nästa 

vecka. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
Håkan har varit på UU-möte. Nästa torsdag har SNF BSD. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har sålt biljetter till Fockköret och alla biljetter är nu slutsålda. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Kärnstyret har varit på kårens styretutbildning. 

Karin har pratat med Åke och dörren till FB är nu öppen under dagtid. Karin ska även den 

kommande veckan prata med Åke om bl.a. lamporna i biblioteket. 

Erik har gjort budgetutkast. Han har även pratat med programchefen för TM och fått 60 000 kr. 

§ 8 EXAMEN 
Andreas Johansson före detta DP-överste vill ha dispens och kunna ta ut sin examen trots att 

bokföringen från hans år som överste ej är godkänd. Revisorn yrkar på bifall då bokföringen är 

såpass komplett att det ekonomiska ansvaret är uppfyllt, dock ej revisionen. Efter diskussion 

beslutade styret att ge dispens och tillåta att examen tas ut. 

Beslut: Att ge Andreas Johansson dispens och låta honom ta ut examen trots att revision från 

hans år som DP-överste ej är godkänd. 

§ 9 INKÖP AV DOMÄN  
Spidera vill köpa in domänen ftek.se som med nuvarande priser kostar 90kr/år. Styret tycker 

att det är bra och godkänner inköp. 

Beslut: Att godkänna Spideras förslag till att köpa in domänen ftek.se. 

§ 10 DRAPERI TILL FOCUS 
Det har kommit in ett förslag till styret att köpa in ett ljuddämpande draperi till Focus för att 

skärma av ljuden från flipperspelen. Styret tycker att det är en bra idé. Karin ska undersöka 

möjligheterna till att sätta upp ett draperi och vi skjuter upp frågan till nästa vecka.  

§ 11 BUDGET 
Från programansvarige på TM har vi fått ytterligare 60 000 kr, av dessa ska 40 000kr gå till 

NollK. 

Erik la fram och gick igenom sitt slutgiltiga budgetförslag med de ändringar som vi diskuterade 

förra veckan. Detta blev styrets slutgiltiga budgetförslag till sektionsmötet. 

§ 12 VALBEREDNINGEN-INVAL 
Linus Eklund sökte posten oberoende teknolog i valberedningen och valdes in. 

Beslut: Att välja Linus Eklund som oberoende teknolog i valberedningen. 

§ 13 PROPOSITIONER OCH MOTIONER 
Vi gick igenom de propositioner Karin och Mikaela har skrivit till sektionsmötet. Under mötet 

hann vi inte gå igenom motionerna och besluta styrets yttranden på dessa så vi beslöt att ha 

ett extra möte för detta måndagen den 29 september.  
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§ 14 NÄSTA MÖTE  
Extramöte måndagen den 29 september för att gå igenom motionerna. Ordinarie veckomöte är 

torsdagen den 2 oktober. 

§ 15 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Mats Svensson Mikaela Holm 
Ordförande Sekreterare 

 


